
Saksprotokoll i Ungdommens fylkesutval - 19.04.2017  
 
Håkon Kongsvik og Vegard Kleppe orienterte om deltaking på konferanse om nasjonal folkehelseplan. 
 
Silje Nordal og Marius Hellan Hindenes orienterte om deltaking på Fylkesting for Ungdom (FFU) i Sogn og 
Fjordane. 
 
Anna Elisabeth Sunde og Malene Kristine Alsaker orienterte om presentasjon og deltaking på utvalsmøte i 
utval for Opplæring og Helse (OPHE). 
 
Martin Jonsterhaug orienterte om deltaking på møte i Klimarådet og innspel han og Klimarådet har sendt til 
departement og stortingspolitikarar. Jonsterhaug informerte også om ein planlagt studietur rådet skal ha og 
som han skal delta på. 
 
Anna Elisabeth Sunde tok opp eventuelle hettegenserar og bad om avklaring frå UFU-Eig.org. Roland 
Fredriksen og Jens Hestenes Andersen orienterte om arbeidet vidare og at dei håpar på å få dette klart før 
sumaren  
 
Vegard Kleppe tok opp samarbeidet med ungdomsutval i Sogn og Fjordane for arbeidet mot nytt 
medverkingsorgan for ungdom i den nye regionen.  
 
Anna Elisabet Sunde tok opp invitasjon til Foyerkonferanse i Bodø 30.-31. august. Utvalet diskuterte saka. 
 
Vedtak 
 
Utvalet ønsker at leiar Håkon Kongsvik startar dialog med ungdomsutvalet i Sogn og Fjordane 
 
Utvalet ønsker å sende to representantar til Foyerkonferansen 30.-31. august. Kven frå utvalet som deltar 
skal ein vedta på neste møte i UFU 
 


